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"(...)1. B?dziemy promowa? i realizowa? dzia?ania zwi?zane z naturaln? retencj?, ?apaniem deszczu, 
recyklingiem wody i jej zatrzymywaniem.(...)

(...)2. B?dziemy promowa? walory turystyczne rzek, jezior i terenów podmok?ych oraz prowadzi? 
edukacj? ekologiczn? zwi?kszaj?c? ?wiadomo?? przyrodnicz? na ka?dym etapie ?ycia mieszka?ców.(...)

(...)3. B?dziemy podejmowa? dzia?ania zmierzaj?ce do monitorowania i ci?g?ej poprawy jako?ci wód 
powierzchniowych, wprowadza? zasad? „zero waste” w ?rodowisku i zwi?ksza? skuteczno?? 
oczyszczania ?cieków i segregacji odpadów.(...)"

To punkty, które znalaz?y si? w deklaracji dbajMY o H2O!, która sta?a si? has?em przewodnim sp?ywu 
kajakowego z W?brze?na do Ba?tyku. We wtorek 6 lipca deklaracj? w imieniu Solca Kujawskiego 
podpisa?y burmistrz Teresa Substyk i zast?pca burmistrza Barbara Bia?kowska. Sta?o si? to na stanicy 
wodnej WOPR Salina, gdzie kajakarze zatrzymali si? na odpoczynek. Przybili do soleckiego brzegu 
Wis?y 5 lipca, a dzie? pó?niej przed po?udniem wyruszyli w dalsz? drog?. Jak podkre?lali organizatorzy 
sp?ywu, zale?y im na promowaniu dba?o?ci o najwy?sz? jako?? wód w Polsce. Burmistrz W?brze?na 
Tomasz Zygnarowski mówi?, ?e ka?dy w deklaracji znajdzie fragment dla siebie. Z kolei T. Substyk 
zaznaczy?a, ?e soleckiemu samorz?dowi zale?y te? na ochronie klimatu, ?rodowiska: - Wiele rzeczy 
zapisanych w deklaracji b?dziemy chcieli realizowa?. Dla rozwoju gminy jest jednak wa?ny te? element 
gospodarczego wykorzystania Wis?y i jej kaskadyzacja.
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